

Bestyrelsesmøde d. 15/3/23

Snak om Generalforsamling - Mathilde, Sebastian vil gerne have et bestyrelsesmøde inden gf. Der forsåles at rykke generalforsamlingen, så der kan presses et bestyrelsesmøde ind inden. Der er enighed om onsdag d. 26/4/23 - dvs der skal senest sendes indkaldelse til gf senest d. 5 april.

Der snakkes om nogen ønsker at komme på genvalg, udover dem der skal op. Nikoline vil gerne stille op igen. Christina stiller ikke op igen. Mathilde stiller igen op som næstformand. Sebastian stiller også op som kassere.

Hjarne og Cindy genopstiller.

Regnskabet skal sendes til revisor, Sebastian gør dette senere på aftenen. Regnskabet bliver fremvist på mødet for de bestyrelsesmedlemmer der er mødt op. Der er ingen spørgsmål.

Bestyrelsesberetning :

Det seneste år : Events, Stor succes. Mette & Mathilde har være inde på Christiansborg og snakke med politiker Camilla Fabricius. Vi har været med til at ændre hvad der står på Fødevestyrrelsens hjemmeside. Vi har fået lavet et logo og oprettet en hjemmeside. Vi har fået Servicehund Akademit til at skifte farve på deres veste. Derudover har vi fået et godt samarbejde til andre trænere/udbydere. Vi har fået en bankkonto. Vi har formået at få 24 medlemmer. Inf. udvalget er næsten færdig med en brochure, der forhåbentlig skal ud og ligge i bla. forskellige butikker.

Fremtid :

Planlægning af events til sommer og måske kunne tage imod donationer, Mathilde skal finde informationer om dette og evt. søge om tilladelse. Planlægning af foredrag. Både gratis men også mod betaling. Forsat arbejde på adgangsmærker. Få brochure ud. Få fixet hjemmesiden. Opgradere hjemmesiden så der er mere information om f.eks. rejse m. servicehund + trænere mm. Arbejde videre med at gøre hjemmesiden mere synshandikapvenligt. Nikoline og en af hendes veninder hjælper med dette - de tjekker hjemmesiden når der er opdateringer både ift. svagtseende men også ift. oplæsning af siden.

Forsat arbejde på at forbedre lovgivning. Forsat arbejde på at for mere information ud omkring sh.

Eventuelt:

Nikoline - Giver udtryk for at det stadig tvetydig information om adgang af sh på fødevestyrrelsens hjemmeside. Mathilde forsøger at få styr på det. Retsinformation siger ét sted at sh er tilladt og modsat et andet sted.

Der bliver derudover givet udtryk for ønske om mere information mellem udvalgene - Sebastian foreslår discord med både samtale tråd og skrift tråd for de forskellige udvalg, hvor der bla. vil blive lagt opsummering/noter op efter hvert møde.

Der snakkes om private virksomheder der er åben for offentligheden, Nikoline har spørgsmål om om de må afvise.

Mathilde foreslår at der fast bliver et segment på bestyrelsesmøder med opdatering fra begge udvalg.

Sebastian - Fortæller om en gruppe folkeskole elever der har lavet projekt opgave om adgangsmærker og

medfølgende app for sh. Sebastian blev interviewet til deres opgave og nævnte at der kunne være et evt. samarbejde så både foreningen og gruppen arbejder sammen mod fælles mål, i stedet for at arbejde hver for sig, parallelt mod samme mål. Enighed om samarbejde med Iben (folkeskoleelev) ang. adgangsmærke. Der må dog ikke taget beslutning om dette på dagens best. møde så dette taget op på næste møde. Sebastian spørger Nikoline om log-in til Instagram, de aftaler at Nikoline får log-in og den information Sebastian har ift. introduktions posts.

Karina - Der forslås reklame på SoMe for foreningen, de andre best. medlemmer synes at dette er en god idé.

Ønske om at få fødevarestyrrelsen til at specificere hvad der er et åbent køkken og hvad der ikke er?

Mathilde forsætter med at irritere/tage kontakt og presse fødevarestyrrelsen til at lave ændringer på deres hjemmeside og specificere dette.

Mathilde - Kbh kommune foreslog om sidste godkendelsesret. Der skal laves en "meget vandtæt" kontrakt, der bla. specificere at vi gerne vil lave et samarbejde om at vi gerne vil lave en brochue men for at de skal have tilladelse til at sætte vores navn på, skal vi godkende det færdige resultat inden produktion. Mathilde opdaterer om hvad ret. udvalget har lavet. (Hvad er en servicehund og hvem kan få en?) Mathilde informerer også om at der er ret. udvalg møde i morgen d. 16/3.

Mathilde informerer om at hun mener at alle må være med til de forskellige udvalgsmøder, men at hvis man ikke er i det udvalg har man selvfølgelig ikke noget at skulle have sagt.

Dette var de andre bestyrelsesmedlemmer ikke klar over. Mathilde forslår at det bliver diskuteret til næste bestyrelsesmøde for at fastsætte nogle klare retningslinjer, samt at hun syntes at info-udvalget har adgang til ret. Udvalgsmøder.